



PHOTO 1 : Section de clôture de 4' à démolir et remplacer par une 8', longueur approximative de 51000 (voir agrandissement 2 à la page A2/2 des plans).

PICTURE 1 : Fence section of 4' to demolish and replace by a 8' one, approximate length of 51000 (see zoomed section 2 on page A2/2 of plans).



PHOTO 2 : Section de clôture de 6' à démolir et remplacer par une 8', longueur approximative de 28500 (voir agrandissement 2 à la page A2/2 des plans).

PICTURE 2 : Fence section of 6' to demolish and replace by a 8' one, approximate length of 28500 (see zoomed section 2 on page A2/2 of plans).



PHOTO 3 : Section de clôture de 6' à démolir, longueur approximative de 10350 (voir agrandissement 3 à la page A2/2 des plans).

PICTURE 3 : Fence section of 6' to demolish, approximate length of 10350 (see zoomed section 3 on page A2/2 of plans).



PHOTO 4 et 5 : Barrière motorisée existant pour déterminer spécifications. Modèle BCSI de Pivin & Drapeau (voir annexe E pour plus d'information).

PICTURES 4 and 5 : Existing motorized gate operator to establish specifications. Pivin & Drapeau's BCSI model (see annexe E for more information).